
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 482 

 

На 22 февруари 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно предложение до президента на 

републиката за насрочване на частичен избор за кмет на кметство. 

  Докладва: Силвия Стойчева 

2. Проект на решение относно промяна в състава на ОИК – 

Поморие. 

  Докладва: Силвия Стойчева 

3. Искания за изплащане възнаграждения на ОИК. 

  Докладват: Йорданка Ганчева, Цветанка  

   Георгиева, Ерхан Чаушев, Гергана Стоянова,  

   Красимир Ципов, Емил Войнов, Елка Стоянова 

4. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Росица Матева,  

   Димитър Димитров, Севинч Солакова, Йорданка 

   Ганчева, Елка Стоянова, Гергана Стоянова,  

   Любомир Георгиев, Георги Баханов 

5. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

  Докладва: Красимир Ципов 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 
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Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева. 

ОТСЪСТВА: Цветозар Томов. 

 

Заседанието бе открито в 10,45 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия, и госпожа Росица Матева – зам.-председател 

на Централната избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Тринадесет членове сме в залата – имаме кворум. 

Отсъства поради ползване на отпуск господин Томов. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проект на решение относно предложение до президента на 

републиката за насрочване на частичен избор за кмет на кметство с 

докладчик госпожа Стойчева. 

2. Проект на решение относно промяна в състава на ОИК – 

Поморие, с докладчик госпожа Стойчева. 

3. Искания за изплащане възнаграждения на ОИК с 

докладчици госпожа Ганчева, Георгиева, господин Чаушев, госпожа 

Гергана Стоянова, господин Ципов. 

4. Доклади по административни преписки с докладчици 

господин Войнов, госпожа Матева, господин Димитров, госпожа 

Солакова, госпожа Елка Стоянова, Гергана Стоянова, господин 

Георгиев и аз. 

Имате ли предложения по дневния ред? 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Да ме включите в трета точка. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Моля да включим нова точка: Доклади 

по дела, жалби и сигнали. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Предлагам ви да е 

точка пета: Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчик засега 

господин Ципов. 

Други предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

 

Госпожо Стойчева, заповядайте в точка едно: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРЕДЛОЖЕНИЕ ДО 

ПРЕЗИДЕНТА НА РЕПУБЛИКА БЪЛГАРИЯ ЗА НАСРОЧВАНЕ 

НА ЧАСТИЧЕН ИЗБОР ЗА КМЕТ НА КМЕТСТВО. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с писмо вх. № МИ-15-

179/21.02.2024 г. ОИК – Лозница, ни е уведомила, че със свое 

Решение № 111-МИ/14.02.2024 г. на основание чл. 42, ал. 1, т. 13 от 

ЗМСМА е констатирала предсрочното прекратяване пълномощията 

на кмета на кметство село Тръбач, община Лозница, област Разград 

Айдън Джавидов Ахмедов. 

Приложени са заверено копие от протокола от проведеното 

на 14 февруари 2024 г. заседание, съдържащ Решение № 11-

МИ/14.02.2024 г. и препис-извлечение от акт за смърт от 

12 февруари на Община Търговище. 

От извършената служебна проверка на официалната интернет 

страница на ГД ГРАО при МРРБ е видно, че към 15 декември 

населението по постоянен адрес на село Тръбач е 189 души, поради 

което следва да се произведе частичен избор за кмет на кметство в 

село Тръбач, и поради това че са представени всички изискуеми 

документи, и въз основа на посочените в проекта на решение правни 

основания предлагам Централната избирателна комисия да 
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предложи на президента на Република България да насрочи частичен 

избор за кмет на кметство Тръбач, община Лозница, област Разград. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 2993-МИ/22.02.2024 г. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, моля да гласуваме и текст на 

писмо до президента на републиката, с което да го уведомим за 

току-що приетото решение от Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

Определям за малко госпожа Матева да води заседанието. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

преминаваме към точка две: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРОМЯНА В 

СЪСТАВА НА ОИК – ПОМОРИЕ. 

Заповядайте, колега Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, в папка с мои инициали може 

да се запознаете с проект на решение относно промяна в състава на 

ОИК – Поморие, област Бургас. 

Постъпило е предложение от упълномощения представител 

на партия „Движение за права и свободи“ Сезгин Кадил с вх. № МИ-

10-10/19.02.2024 г., с което се предлага на мястото на Натали 
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Христова Широкова-Кадиева, зам.-председател на ОИК, да бъде 

назначена Айшен Бейхан Мустафа. 

Приложени са заявление от Натали Кадиева за 

освобождаването ѝ като зам.-председател на ОИК – Поморие, 

декларация и копие от дипломата за завършено висше образование 

на Айшен Бейхан Мустафа, поради което и на посочените в проекта 

на решение правни основания предлагам Централната избирателна 

комисия да приеме решение, с което освобождава като зам.-

председател на ОИК – Поморие, област Бургас Натали Христова 

Широкова-Кадиева и анулира издаденото й удостоверение. 

Назначава за зам.-председател на ОИК – Поморие, област 

Бургас Айшен Бейхан Мустафа. 

На назначения зам.-председател на ОИК да се издаде 

удостоверение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Решението е № 2994-МИ/22.02.2024 г. 

 

Преминаваме към трета точка: 

ИЗПЛАЩАНЕ ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА ОИК. 

Заповядайте, колега Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви постъпило 

искане за изплащане на възнаграждение с вх. № МИ-27-

76/20.02.2024 г. от ОИК – Оряхово.  

Искането е комплектувано с необходимите документи за 

проведено заседание на 9 февруари, на което са присъствали 

председател, 2 зам.-председатели, секретар и 5 членове. 
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Общата сума ведно с осигурителните вноски е на стойност 

638,40 лв.  

Наличен е контролен лист за законосъобразност за поемане 

на така докладваното от мен възнаграждение. 

Предлагам с протоколно решение да одобрим искането. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по доклада и предложението? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Следващото искане за изплащане на 

възнаграждение е от ОИК – Варна, с вх. № МИ-27-74/19.02.2024 г., 

като искането е за изплащане на възнаграждение за проведено 

заседание на 11 февруари 2024 г., на което са присъствали 

председател, четирима зам.-председатели, секретар и 19 членове; за 

дежурство, дадено на 13 февруари 2024 г., от председател и 

2 членове и заседание, на което са присъствали председател, 4 зам.-

председатели и 16 членове, проведено на 13 февруари. 

Общата сума ведно с осигурителните вноски е за 3378,20 лв.  

Към преписката е приложена счетоводна справка, доколкото 

разбирам обаче, не по надлежния ред за съгласуване, но въпреки 

това тя обективира, че е съобразно искането. Наличен е и контролен 

лист с положително становище за законосъобразност на така 

поисканото възнаграждение. 

Предлагам да одобрим с протоколно решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 
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Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – 1 (Любомир Георгиев). 

Госпожо Георгиева, заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам ви вх. № МИ-

27-63/14.02.2024 г. – искане за изплащане на възнаграждение от 

ОИК – Велико Търново, за проведено едно заседание и дадени 

четири дежурства в периода месец януари и месец февруари 2024 г. 

Заседанието е във връзка с предсрочно прекратяване 

пълномощията на общински съветник и обявяване за избран 

следващия от листата на съответната политическа партия. 

Дежурствата са дадени във връзка с организационни 

дейности, в тази връзка разменена кореспонденция с Общински 

съвет Велико Търново, присъствие при приемане на избирателни 

списъци, тяхното съхраняване и други. 

Към преписката са приложени всички изискуеми съгласно 

наше решение документи. Сумата е в размер на 1695,75 лв. 

Предлагам ви да я одобрим за ОИК – Велико Търново. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Господин Чаушев, заповядайте. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, ще ви докладвам три 

преписки. С вх. № МИ-27-71/15.12.2024 г. сме получили искане от 

ОИК – Свищов, за изплащане на възнаграждение за дадено 

дежурство на 12 февруари 2024 г. от председател и секретар – става 

въпрос за процесуално представителство. 
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Към преписката са налични контролен лист и счетоводна 

справка. 

Предлагам да се изплати това дежурство на стойност 

159,60 лв. ведно с осигурителните вноски. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Получили сме искане от ОИК – Карлово, 

за изплащане на възнаграждение за дадено дежурство на 22 януари 

2024 г. от председател, който е присъствал на съдебни заседания. 

Наличен е контролен лист и счетоводна справка.  

Предлагам да се изплати.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, докладвам ви вх. № 

МИ-27-67/15.02.2024 г. От ОИК – Созопол, сме получили искане за 

изплащане на възнаграждения за: проведено заседание на 

15 ноември 2024 г., на което са прекратявали правомощия на 

общински съветник и са обявили следващия от листата. На 

проведеното заседание са присъствали: председател; 4 зам.-

председатели, секретар и 4 членове. 
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На 31 януари е дадено дежурство от зам.-председател за 

присъствие на заседание на Общинския съвет. 

Към преписката има счетоводна справка и контролен лист. 

Предлагам да им се изплати съответното възнаграждение на 

стойност 791,35 лв. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, последно за днес от 

моя страна – искане, вх. № МИ-27-61/08.02.2024 г. от ОИК – 

Хасково, за изплащане на възнаграждения за дадени дежурства. 

По преписката има контролен лист и счетоводна справка. 

На 29 декември 2023 г. дежурството е от зам.-председател; на 

28.12.2024 г. дежурство от зам.-председател и член; на 20.12.2024 г. 

дежурство от председател и член; на 19.12.2024 г. са присъствали 

двама членове; на 18.12.2023 г. председател и член; на 15.12.2024 г. 

зам.-председател и член; на 14.12.2023 г. председател и секретар; на 

13.12.2023 г. дежурството е дадено от зам.-председател и член; на 

12.12.2024 г. дежурството е осъществено от зам.-председател и член; 

на 7.12.2024 г. – зам.-председател и член; на 06.12.2024 г. – двама 

членове, и на 1 декември 2024 г. дежурството е дадено от двама зам.-

председатели, секретар и един член.  

Всичките тези действия са във връзка с процесуално 

представителство, представяне на документи и становища, участие в 

заседания по административно дело и извършване на действия във 

връзка с разпореждане на съда. 

Предлагам да им се изплатят всичките дадени дежурства, 

които с осигурителните вноски възлизат на 1988,38 лв. 
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Предлагам да се изплати сумата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви искане за 

изплащане на възнаграждение на ОИК – Видин, с вх. № МИ-27-

49/02.02.2024 г., но при констатирани неточности в посоченото на 

членовете присъствие на дежурства и на заседания има последващо 

коригирано искане за заплащане на възнагражденията с вх. № МИ-

27-70/15.02.2024 г. Същото е за две дадени дежурства на 5-и и на 

10 януари 2024 г. и за три проведени заседания на 9 януари, 

26 януари и 30 януари 2024 г. 

Дежурствата са във връзка с процесуално представителство 

по дело за оспорване на изборни резултати. Проведените заседания 

са във връзка с прекратяване пълномощия на общински съветник и 

изпращане на уведомление и решението до Централната 

избирателна комисия, както и във връзка с отговори по въпроси, 

поставени от административни органи. 

Към преписката са представени всички изискуеми съгласно 

наше решение документи, доказващи така извършената работа от 

ОИК, както и счетоводна справка от 19 февруари, и контролен лист 

за извършване на предварителен контрол с изразено мнение за 

законосъобразност за изплащане на възнаграждение в размер 

на 3072,30 лв. 

Предлагам ви да бъде одобрено исканото възнаграждение 

съобразно доклада ми и представените документи. 



11 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Докладвам ви преписка относно 

изплащане на възнаграждение на ОИК – Болярово, чието искане в 

оригинал е постъпило в Централната избирателна комисия с вх. 

№ МИ-27-20/16.01.2024 г. Прегледана е комплектуваната преписка с 

всички изискуеми съгласно наше решение документи и предадена за 

подготовка за счетоводна справка и контролен лист, но поради 

невъзможност да се представят така получените оригинали на 

докладчика, преписката беше възстановена от сканираните 

оригинални екземпляри в деловодството на Централната 

избирателна комисия, въз основа на които е съставена счетоводна 

справка за изплащане на възнаграждение за едно дежурство, дадено 

на 3 януари и проведено заседание на 5 януари на Общинската 

избирателна комисия във връзка с предсрочно прекратяване на 

пълномощия. 

Налице са така докладваните от мен документи, които е 

изпратила комисията, удостоверяващи тази извършена от тях работа. 

Искането им е за възнаграждение в размер на 804,65 лв.  

Съобразно представената счетоводна справка и контролен 

лист за предварителен контрол от 21 февруари тази година и 

изразено мнение за законосъобразност предлагам да бъде одобрено 

изплащането на това възнаграждение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Режим на гласуване. 
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Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви с вх. № МИ-27-

68/14.02.2024 г. искане за изплащане на възнаграждение на 

членовете на ОИК – Лясковец. Става дума за проведено заседание на 

5 февруари, в което е участвал целият състав на Общинската 

избирателна комисия. 

Преписката по искането е съпроводена с контролен лист, 

преди поемане на задължение и счетоводна справка. 

Моля да одобрим искането за изплащане на възнаграждение 

на ОИК – Лясковец, в размер на 784,70 лв. за проведено заседание. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам ви с вх. № МИ-27-

219/09.02.2024 г. искане за изплащане на възнаграждения от ОИК – 

Хасково. 

Искането е свързано с дадени 13 дежурства за месец ноември 

2023 г. във връзка с получаване на изборни книжа и материали и 

най-вече комплектуване на преписки по няколко административни 

дела по описа на Административен съд – Хасково. 

Искането е за изплащане на възнаграждение в размер на 

3724,00 лв. ведно с осигурителните вноски за дадените дежурства 

през месец ноември 2023 г.  
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Преписката за искането е съпроводена със счетоводна 

справка и контролен лист преди поемане на задължение. 

Моля да одобрим така направеното искане за изплащане на 

възнаграждение на ОИК – Хасково. 

Колеги, оттеглям този доклад, тъй като искането е за дадени 

дежурства, които са в рамките на срока за произведените местни 

избори, особено на втори тур през месец ноември 2023 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Войнов, 

заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпило е 

искане за изплащане на възнаграждение от ОИК – Макреш, с вх. № 

МИ-27-62/09.02.2024 г. Искането е за едно заседание и две 

дежурства.  

Заседанието е проведено на 10 януари и на него са 

присъствали 11 членове. Взели са решение за процесуално 

представителство по адм. дело в Административен съд – Видин. 

Първото дежурство е дадено на 8 януари 2024 г. от 

председател и член, които са подготвяли документи за заседанието. 

Второто дежурство е на 11 януари. На него зам.-председател, 

секретар и член са осъществили представителство в съдебно 

заседание по адм. дело в Административен съд – Видин. 

Представени са всички необходими документи. Изготвена е 

счетоводна справка и контролен лист. 

Предлагам да вземем решение за изплащане на 

възнаграждение на ОИК – Макреш, за едно заседание и две 

дежурства в размер на 1150,45 лв. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 
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Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Колеги, продължаваме с доклади в точка четвърта: Доклади 

по административни преписки. 

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за сведение ви докладвам 

отговори на общини с информация за съхраняване при тях на 

неизползвани ролки със специализирана хартия. Обобщената 

справка е публикувана във вътрешната мрежа в папка „заседания“ с 

предишна дата – от вторник, във връзка с организацията на новите и 

частични избори на 10 март – за запознаване. 

Във вътрешната мрежа е отговорът от ГД ГРАО, на които, 

явно, е възложено от министъра на регионалното развитие и 

благоустройството изразяване на становище по повод постъпило 

писмо от секретаря на община Кърджали относно проблемите, които 

се създават със служебното заличаване на адресите по реда на 

Закона за гражданската регистрация. Писмото е до Централната 

избирателна комисия и в копие до секретаря на община Кърджали. 

От писмото става ясно, че в момента е публикуван проект на 

Закон за изменение и допълнение на Закона за гражданската 

регистрация в портала за обществени консултации. В тази връзка ни 

информират, че със законопроекта се предвижда в случаите, когато 

се заличи служебно адрес на български гражданин, да се регистрира 

на така наречения служебен адрес, който се въвежда със 

законопроекта, най-вероятно аналогично на служебния адрес за 

лицата, които придобиват българско гражданство и получават 

служебна адресна регистрация в град София. 

Освен това, в писмото са посочени решенията на 

Централната избирателна комисия, с които ние се произнасяме за 

всеки конкретен случай, когато се произвеждат избори. В нашето 

писмо не сме го отразили, макар да знаем, че в изпълнение на 

нашата мисия за гарантиране правата на българските граждани за 

упражняване на активното и пасивното избирателно право, 
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Централната избирателна комисия прави всичко възможно, 

включително като приема такива решения и възлага на общинските 

администрации и съответно на секционните избирателни комисии да 

дописват или вписват в избирателните списъци българските 

граждани, които имат избирателни права, за да не се допусне 

лишаването им незаконосъобразно от упражняване на избирателни 

права. 

Докладвам ви го за сведение, тъй като копие е изпратено на 

секретаря на община Кърджали. Предлагам да не пишем и ние, за да 

ги запознаем със становището на Министерството на регионалното 

развитие и благоустройството. 

Колеги, докладна записка с вх. № ЦИК-09-46/21.02.2024 г. 

относно изплащане на средства за представително облекло за 

членовете на Централната избирателна комисия и за служителите в 

администрацията.  

Представен е и контролен лист. Докладвам ви го за 

запознаване. 

Колеги, докладвах ви писмо от Държавна агенция „Архиви“, 

Дирекция „Централен държавен архив“ с вх. № ЦИК-00-

58/19.02.2024 г. във връзка с тяхното писмо, с което ни уведомяват, 

че в Централната избирателна комисия ще бъде извършена основна 

проверка по обработка, експертиза и съхраняване на документи в 

Централната избирателна комисия с оглед и преценката преди 

предаването за постоянно съхранение. В тази връзка беше поставен 

въпрос в писмото за провеждане на среща. 

Предлагам ви – проектът на писмо-отговор е във вътрешната 

мрежа, да ги уведомим, че изразяваме готовност за съвместна среща 

във връзка със заплануваната проверка и по всички въпроси – общи, 

които имаме за обсъждане. Въпросите следва да бъдат, когато се 

ползва електронната поща на Централната избирателна комисия, 

като лица за контакт предлагам да посочим господин Р. Ц., 

ръководител на звено „Правна дейност“ и       Д.           Д., главен 

експерт-архивист. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, в отговор на наше писмо до 

Печатницата на БНБ сме получили писмо с вх. № ЕП-26-

2/21.02.2024 г. От Печатницата на БНБ ни информират за 

предприети действия от тяхна страна с цел осигуряване на изработка 

на ролки със специализирана хартия съобразно изискванията на 

производителя на машините, а именно диаметър на шпулата от 

половин инч. Ние в същото писмо предложихме при изготвяне на 

графика да се съобразят с това, че Централната избирателна комисия 

ще предаде и машини за гласуване в общини, в които ще има 

машинно гласуване на 10 март.  

С това писмо от Печатницата на БНБ ни информират, че 

поемат ангажимент предаването да се осъществи на 8 март, 

съобразявайки се с нашето предложение – за сведение. 

За сведение и предоставяне на счетоводството за 

съобразяване при начисляване на възнагражденията – писмо с вх. № 

ЦИК-02-7/21.02.2024 г., относно основното месечно възнаграждение 

със заповед на председателя на Народното събрание. 

В тази връзка ви предлагам на вниманието и писмо с вх. № 

ЦИК-00-63/20.02.2024 г. от председателя на Националния 

статистически институт за размера на средната работна заплата по 

служебни и трудови правоотношения в обществения сектор за 

четвъртото тримесечие на 2023 г. 

От Дирекция „Централен държавен архив“ сме получили 

отговор на наше писмо, с което поискахме съгласие за унищожаване 

на неценни документи от обработени изборни книжа. 
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 С вх. № ЦИК-00-64/21.02.2024 г. директорът на Дирекция 

„Централен държавен архив“ ни уведомява, че нямат възражения по 

изпратения за сведение акт за унищожаване на архивни документи с 

изтекли срокове за съхранение от 2019 г. 

Колеги, с докладна записка вх. № ЦИК-09-21/01.02.2024 г. – 

докладвах ви го за запознаване, е представена процедура за 

извършване на плащания към доставчици за 2024 г.  

За всяка година Централната избирателна комисия с 

протоколно решение определя реда, както е предложено в 

докладната записка – да се извършват плащания след одобрение от 

Централната избирателна комисия, и решение за изплащане на 

разходи по договори и разходи над 500 лв. без ДДС за техническа 

поддръжка, консумативи, материали, инвентар, ремонтни дейности и 

други еднократни услуги, плащания от звено „финансово-

счетоводна и стопанска дейност“ без да е необходимо одобрение на 

ЦИК на режийни разходи за електроенергия, вода и топлинна 

енергия, пощенски и други услуги, изплащани в резултат на 

ползването на собствеността на Народното събрание от Централната 

избирателна комисия; разходи до 500 лв. без ДДС за техническа 

поддръжка, консумативи, материали, инвентар, ремонтни дейности и 

други еднократни услуги през текущия месец, след изготвена 

докладна записка или заявка по образец с мотивирано предложение 

за предстоящия разход от служителя, изготвил заявката. 

 Съгласувано е от директор дирекция „Администрация“ и 

главния счетоводител, като всички плащания да се изпълняват при 

надлежно оформени документи, фактури, приемо-предавателни 

протоколи, контролни листове за поемане на задължение и за 

извършване на разход, одобрени докладни записки и решения на 

Централната избирателна комисия, и други разходооправдателни 

документи при спазване на изискванията на системата за двоен 

подпис.  

Това предложение предлагам да одобрим. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладна записка с вх. № 

ЦИК-09-44/20.02.2024 г. Съгласно указание на министъра на 

финансите ДДС № 8 от 21 декември 2023 г. следва да изпратим 

писмо, включително по електронна поща, до всички общини, за 

които е имало трансфер от Централната избирателна комисия на 

бюджетни средства за изплащане на одобрени възнаграждения за 

заседания и дежурства. Към 31 декември 2023 г. това са били 

23 общини. Приложен е списък към самата докладна записка за 

конкретните общини. Изготвени са и проектите на писма. 

Предлагам ви да одобрим изпращането на това писмо с 

указания към общините относно счетоводните записи във връзка с 

получените трансфери. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: С докладна записка – вх. № ЦИК-09-

47/21.02.2024 г. се предлага заявка за лимит за месец март 2024 г. 

съгласно указанията на министъра на финансите. 

Представена е изготвената справка за лимит за месец март. 

Предлагам ви тази информация относно лимита да се изпрати 

в електронен вид от главния счетоводител на отговарящия в 

Министерството на финансите служител за Централната 
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избирателна комисия. Справката съдържа и прогноза за 

разпределението на бюджетните средства за следващите месеци. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието за 30 минути. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

продължаваме с доклади в точка четвърта от дневния ред. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

„Информационно обслужване“ АД с вх. № МИ-00-22-1/21.02.2024 г. 

във връзка с нашето искане за финансова обосновка на 

предложените цени към проектодоговора за компютърната 

обработка на резултатите при нови и частични избори до 2027 г. 

В писмото е направена подробна обосновка на причините, 

поради които цените са завишени. Докладвам го на този етап за 

запознаване, като по-късно може би трябва да го обсъдим. 

Постъпило е писмо от ГД „Жандармерия“ с вх. № ЦИК-04-

02-11/20.02.2024 г. С него ни уведомяват, че са създали 

необходимата организация за допускането на лица и материали в 

склада на „Карго-партнер“ във връзка с дейностите по изваждането 

на акумулаторните батерии съгласно указанията в наши писма. 

Докладвам го за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Матева, 

заповядайте. 
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РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, във вътрешната мрежа в папка с 

моите инициали е подготвен проект на писмо до председателя на 

Върховния административен съд, съдържанието на което обсъдихме 

по-рано.  

Моля да го прочетете и ако сте съгласни, да го гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по писмото 

с проектен номер 9091 моля за вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

МИ-22-23/22.02.2024 г. от гражданин във връзка с действията на 

изкуствен интелект, свързани с въпроси по организацията на 

изборите. Докладвам го за сведение, тъй като считам, че изобщо не 

трябва да се обръща внимание на това питане. 

Следващият ми доклад е молба, която се намира във 

вътрешната мрежа в папка с мои инициали. Оригиналът на 

преписката е при юристите, която все още не ми е представена 

съгласно моята резолюция.  

Писмото е с вх. № МИ-22-22/21.02.2024 г. Изпратено е от 

господин   П.      Т.     З. с посочено ЕГН и адрес. С него се 

информира Централната избирателна комисия, че се изпраща 

оригинал на изпълнителен лист и се прави искане да бъде изплатена 

сумата, за която е издаден изпълнителният лист, плюс 5 лв. такса за 

издаване на самия изпълнителен лист. Приложена е разписка за 

внесената държавна такса за издаването на изпълнителния лист и 

самият изпълнителен лист в оригинал, като е посочена и банкова 

сметка, по която да бъде преведена сумата. 

Вчера с моя резолюция възложих на звено „Правна дейност“ 

да бъде изразено становище дали Централната избирателна комисия 

може да поиска отмяна на разпореждането за издаване на 
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изпълнителния лист и съответно да бъде оспорено или поискано 

отмяна на определението, с което е осъдена Централната 

избирателна комисия, тъй като производството по делото с 

определение на Административен съд – Хасково, от 10 ноември е 

прекратено, като жалбата е оставена без разглеждане. При хипотеза, 

когато жалбата е без разглеждане, считам, че не би трябвало да бъде 

осъдена Централната избирателна комисия да понесе разноски, 

които да бъдат изплатени на жалбоподателя. 

До момента нямам изразено становище от звено „Правна 

дейност“, независимо от срока, който е посочен. Извърших сама 

проверка. 

Колеги, делото е образувано по искане на този господин да 

бъдат заличени личните му данни от сигнал, който е подал, и от 

решението на ОИК – Димитровград, тъй като са фигурирали на 

страницата на Общинската избирателна комисия, и в публичния 

регистър на жалбите са били записани трите му имена. Той твърди, 

че имената му са уникални, единствените три имена в това 

съчетание за България, и с това се нарушават неговите лични данни. 

Съдът е извършил съдебна проверка след постъпване на 

жалбата в съда и образуване на делото и съдебният администратор – 

IT специалистът на Административния, съд е констатирал, че това 

действително е така. Независимо, че в по-късен час на същия ден, в 

който е извършена проверката, е установено, че вече са заличени 

личните данни и са останали само инициалите, съдът е приел, че към 

момента на образуване на делото жалбоподателят е имал правния 

интерес от завеждането на това дело и по тази причина е осъдил 

Централната избирателна комисия да изплати исканото адвокатско 

възнаграждение. 

Направих справка и с тарифата за минималните адвокатски 

възнаграждения – 1000 лв. е размерът. Присъдени са 1200 лв. плюс 

10 лв. за държавна такса. 

Направено е искане от ОИК – Димитровград, да бъде 

изменено определението в частта за  разноските, но с определение от 
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30 януари 2024 г. съдът е оставил без уважение искането на ОИК – 

Димитровград, да бъде изменено определението в частта за 

разноските.  

И първото, и второто определение няма данни да е обжалвано 

от ОИК – Димитровград, така че въз основа на това ви предлагам да 

вземем решение да бъде изплатена сумата по посочената банкова 

сметка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания и предложения, ако имате. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 8 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 4 

(Гергана Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир 

Ципов). 

Господин Войнов, заповядайте в точка четвърта, преди да 

прекъсна заседанието. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, във връзка с 

новите и частичните избори на 10 март предлагам да се извадят от 

касата лаптопите, върху които е работено за частичните избори през 

2022 г., и да се предадат на IT експертите към ЦИК –        З.           М. 

и Г. Б. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения, изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 2 (Любомир Георгиев, 

Росица Матева). 

Колеги, прекъсвам заседанието. 

Следобедната част ще продължи в 14,30 ч. 
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(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. Дванадесет 

членове сме в залата. 

По дневния ред имате ли предложения? Няма. 

Продължаваме с доклади в точка четвърта от дневния ред: 

Доклади по административни преписки. 

Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

председател. 

Колеги, в моя папка има подпапка „криптоинструмент“. 

Получили сме писмо, с което се очаква от нас да върнем отговор. 

Няколко национални органа по произвеждане на избори – 

изброени са всичките държави, още не са потвърдили информацията 

в таблица, в която трябва да се отразят датите, в които започва 

началото на регистрацията на избирателите, краят, с което може да 

започне препращането на криптираните данни до съответните 

партньори. 

Това, което съм направил, е в празния ред, посветен на 

България в тази таблица, съм попълнил датите, които съм взел от 

хронограмата от 2019 г. и съм ги съобразил с изборна дата 9 юни, 

въпреки че тя още не е уточнена, тоест нямаме президентски указ. 

Самата дата няма особено значение, тъй като криптирането на 

данните става, след като приключи примерно регистрацията на 

кандидатите, предварителните избирателни списъци, трябва да се 

изготви криптиран файл и да бъде изпратен по предназначение. 

Предлагам да потвърдим тези дати, да ги нанеса в таблицата, 

която са ни изпратили и да върнем файла. 

Междувременно, разговарях с господин С. и общо взето 

неговото очакване беше, че ден или два, след като приключи 

крайният срок по съответната дейност, те могат да извършат 
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криптирането и да го изпратят, както е предвидено в програмата за 

обмен на файлове. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да се 

запознаете с подготвените материали и малко по-късно ще върна 

господин Димитров с неговия доклад, за да вземем решение. 

Госпожа Гергана Стоянова – следващ докладчик. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви за запознаване 

изготвена докладна записка с вх. № ЦИК-09-43/20.02.2024 г. Същата 

е относно изготвени документи за възлагане на обществена поръчка 

с предмет: „Застраховане на движимо имущество на ЦИК и 

медицински застраховки в четири обособени позиции“. 

Първата позиция „Застраховане на комплекти СУЕУМГ“; 

позиция № 2: „Застраховане на компютри, лаптопи и друга техника“; 

позиция № 3: „Застраховка на МПС“ и позиция № 4: „Медицински 

застраховки при служебни пътувания“. 

Моля да се запознаете подробно с предложенията в 

докладната записка, според която се предлага обществена поръчка 

чрез събиране на оферти с обява по реда на чл. 186 – 189а, като за 

първа позиция възлагането е по реда на чл. 20, ал. 3, т. 2 от Закона за 

обществените  поръчки, а по останалите три позиции с оглед тяхната 

прогнозна стойност – позиция 2, 3 и 4, възлагането да бъде по реда 

на чл. 21, ал. 6 от Закона за обществените поръчки. Посочени са 

прогнозни стойности за отделните позиции.  

Към докладната записка са приложени всички подготвени 

документи по откриване на поръчката като приложение – сканирани 

са в моя папка. 

Моля да се запознаете с документацията и на следващо 

заседание ще върна доклада за обсъждане и взимане на съответните 

решения по започване на процедурата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Георгиев, 

заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам писмо с вх. № ЦИК-03-

4/21.02.2024 г. от подател, началник-отдел „Приемна“ от 
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администрацията на Министерския съвет. Към писмото е прикачен 

материал, който е постъпил и в Централната избирателна комисия – 

докладвам ви го него, така че предишното писмо само за сведение. 

Следващото писмо е с вх. № ЦИК-11-9/20.02.2024 г. и е текст, 

подписан от господин, който съдържа достатъчно подробно описано 

предложение за евентуални промени в Изборния кодекс, свързани, 

най-общо казано, с промяна във вида на бюлетината, начина на 

гласувани и начина на отчитане на изборите и във връзка с изборния 

процес. 

В края на писмото подателят се надява, че ще могат  да се 

решат следните проблеми при изборния процес, които е изброил в 

общо 15 точки. Писмото завършва с написаното от автора „искрено 

се надявам да съм събудил интереса на разбиращите материята хора, 

за да се създаде устойчива във времето избирателна система“. 

Предлагам това писмо за запознаване и на следващо 

заседание още веднъж ще бъде разгледано. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, в тази 

точка ви докладвам вх. № ЧМИ-01-14/21.02.2024 г. – получили сме 

препис от Указ № 33 от 19 февруари 2024 г. на президента на 

републиката, с който е насрочен частичен избор за кмет на кметство 

Баня, община Несебър, област Бургас на 23 юни. 

Докладвам ви го за сведение и указът ще бъде публикуван на 

интернет страницата на Централната избирателна комисия. 

С вх. № ЦИК-07-15 и под същия номер е и превод на 

документа – докладвам ви за сведение писмо от Международния 

център за парламентарни изследвания относно обучение на изборния 

персонал за подобряване на устойчивостта и насърчаване на 

почтеността.  

Също така ви докладвам за запознаване писмо с вх. № ЦИК-

07-14/20.02.2024 г. с превод под същия номер от 21 февруари – 

покана за участие в програма за наблюдение на избори. 

Моля да се запознаете. 

Госпожо Матева, заповядайте. 
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РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

ЦИК-00-216-3/21.02.2024 г. Това е от фирмата, която внедрява 

деловодната система в ЦИК. Изпратено ни е писменото описание на 

дейностите – както ги одобрихме, така са съобразени, и информация, 

че е възможно да бъде извършено обучението на администрацията. 

Докладвам го в момента за сведение и смятам да ви предложа да 

възложим на директора дирекция „Администрация“ да организира в 

подходящ ден и час обучението на администрацията за работа с 

деловодната система. 

Докладвам ви становище с вх. № МИ-22-22-1/22.02.2024 г. от 

главен юрисконсулт            К. във връзка с преписка, която ви 

докладвах в предиобедната част на заседанието и Централната 

избирателна комисия взе своето решение, така че това становище, 

подадено извън указания срок, е за сведение. 

Колеги, докладвам ви писмо от Обществения съвет към ЦИК 

с вх. № ЦИК-12-10/22.02.2024 г., с което ни уведомяват за свикване 

на редовно заседание на 27 февруари от 16,30 ч., като молят да бъде 

осигурено помещение, работещ лаптоп или компютър, стенограф, 

пропуски на членовете на Обществения съвет, които са посочени в 

приложение с имена и ЕГН-та. Посочили са дневния ред, по който 

ще се провежда заседанието. 

В тази връзка, тъй като заседанието е насрочено за вторник, 

когато обичайно Централната избирателна комисия провежда 

заседания, ви предлагам да гласуваме писмо до главния секретар на 

Народното събрание за осигуряване по възможност на зала за 

провеждане на заседанието на Обществения съвет. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 
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Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Госпожо Солакова, заповядайте в точка четвърта. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във връзка с организацията 

на частичните и новите избори на 10 март ви предлагам да изпратим 

писмо до кметовете на общини и до общинските избирателни 

комисии, където има насрочени частични и нови избори, с копие до 

министъра на вътрешните работи и до Печатницата на БНБ, като ги 

информираме, че в срок до 5 март трябва да ни предоставят 

информация за упълномощени членове на общинските избирателни 

комисии, съответно служители от общинските администрации, за 

получаване на бюлетините. С пълномощното следва да се предвиди 

право да получат и устройствата за машинно гласуване, и за 

видеонаблюдение, както и да подписват приемо-предавателни 

протоколи. 

В тази връзка уточняваме приложението на Решение № 2946 

по отношение на съхранението на хартиените бюлетини. По този ред 

да се съхраняват и устройствата за машинно гласуване. 

По отношение на информацията, която получихме от 

общините, за съхранение достатъчно на брой ролки със 

специализирана хартия, предлагам с протоколно решение да 

одобрим използването на произведената хартия за общите избори за 

общински съветници и за кметове през 2023 г. в частичните и новите 

избори на 10 март. С това писмо да укажем, че в предизборния ден 

заедно с книжата и материалите, с машината за гласуване на 

секционните избирателни комисии с машинно гласуване да се 

предадат и по два броя ролки със специализирана хартия от тази, 

която се съхранява в общинската администрация. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания по предложението. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 
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Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладна записка с вх. № 

ЦИК-09-46/21.02.2023 г. – докладвах ви за запознаване в първата 

част на заседанието, относно изплащане на средства за 

представително облекло за членовете на ЦИК и за служителите в 

администрацията съгласно чл. 21, ал. 2 и ал. 3 от Вътрешните 

правила за трудовия ред на Централната избирателна комисия. 

Посочено е в докладната записка, че този ред се прилага на практика 

откакто имаме Вътрешни правила от 2014 г. 

Докладвам ви предложението да се запазят същите условия, 

както са посочени в докладната записка. Средства са предвидени по 

бюджета чрез заявения лимит за съответния месец. 

По докладната записка има представен контролен лист за 

извършен предварителен финансов контрол. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания и предложения. Няма. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, от „Рикуест“ ООД постъпи 

фактура в Централната избирателна комисия с вх. № ЦИК-99-

15/14.02.2024 г. 

Извършена е проверка. Представена е докладна записка с вх. 

№ ЦИК-09-48/22.02.2024 г. с мнение за изплащане на дължимата 

сума по Договор № 4 от 15 юни 2022 г. по представената фактура на 

„Рикуест“ ООД. 

Средства са налични по бюджета на Централната 

избирателна комисия и има представен контролен лист. 



29 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. Няма. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с вх. № МИ-04-03-3-

1/22.02.2024 г. имаме отговор от ГД ГРАО въз основа на наше 

писмо, с което поискахме да се извърши допълнителна проверка 

относно списъка за гласуване в нарушение на правилата на 

Изборния кодекс. 

В писмото от ГД ГРАО са уточнили номерата на секциите и 

изрично са подчертали, че предоставения допълнително електронен 

носител в ексел формат отразява правилно номера на 

административния район и номера на избирателната секция, където 

лица са гласували. По тези преписки ще представя писма до 

районните прокуратури или ще продължа в работна група. 

Колеги, с вх. № МИ-15-202/22.02.2024 г. сме получили 

преписка от ОИК – Кубрат. Докладвам ви я за запознаване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Ципов, 

заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви с вх. № ЧМИ-

09-1/15.02.2024 г. писмо от Районна прокуратура – Смолян, във 

връзка с образувана прокурорска преписка. Относно прокурорска 

проверка искат да им предоставим информация дали заемащите 

длъжността „временно изпълняващ кмет на кметство“ следва  да 

отговарят на разпоредбата на чл. 397, ал. 1 от Изборния кодекс. 

В моя папка от днес моля да се запознаете – в момента го 

докладвам за запознаване, с проект на отговор до Районна 

прокуратура – Смолян. 
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Докладвам ви и вх. № МИ-04-02-13/22.02.2024 г. – писмо от 

ОД на МВР – Варна, с искане да предоставим информация по 

досъдебно производство.  

В моя папка от днес може да видите проект на отговор до ОД 

на МВР – Варна. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проект с 

номер 9091 има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева); против – 1 (Севинч Солакова). 

Господин Баханов, заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, докладвам ви за 

сведение вх. № МИ-06-189/22.02.2024 г. Това е копие до ЦИК и до 

старши разследващ полицай от Районно управление – Панагюрище, 

от кмета на община Пещера, която информира респективно и ЦИК, 

че във връзка с досъдебно производство на РУ – Панагюрище, и 

писмо от 18 януари 2024 г. до Централната избирателна комисия, 

тоест писмото на разследващия полицай до Централната 

избирателна комисия, което ние препратихме до кмета на община 

Пещера по компетентност, относно предоставяне на информация за 

лице с посочени три имена, ни предоставя информация кметът на 

община Пещера, че в състава на община Пещера в Пазарджик няма 

населено място  – село Долна Махала. 

При направена справка с Национална база данни „Население“ 

на община Пещера се установява, че посоченото лице със 

съответното ЕГН няма регистриран постоянен и настоящ адрес в 

населените места на община Пещера. 

Това е във връзка с искане на старши разследващ полицай от 

РУ – Панагюрище, за предоставяне на информация дали това лице е 

гласувало в село Долна Махала – докладвам го за сведение. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Войнов, 

заповядайте в точка четвърта. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпила е 

докладна записка от директора на дирекция „Администрация“ с вх. 

№ ЦИК-09-49/22.02.2024 г. относно сключване на договор с 

„Информационно обслужване“ АД за компютърна обработка на 

резултатите от нови и частични избори за общински съветници и за 

кметове до 29 октомври 2027 г. 

На заседанието преди обяд ви докладвам за запознаване 

писмото от „Информационно обслужване“ АД с исканата финансова 

обосновка за цените в проекта на договор, а самият проект на 

договор е идентичен с досега прилагания Договор № 8 от 13 август 

2020 г., като разликата е, че в сегашния проект е включена нова 

дейност, а именно повторно въвеждане на данните от протоколите 

на СИК, което се извършва само при решение на Централната 

избирателна комисия. 

Разходите за компютърната обработка при нови избори са за 

сметка на държавния бюджет, а при частични избори – за сметка на 

съответната община.  

С оглед невъзможността да се определи броят на 

предстоящите нови и частични избори, както и в какви по големина 

населени места ще бъдат произведени, не е възможно предварително 

да се определи размерът на разходите по договора. 

Докладната записка е съгласувана от главния счетоводител и 

финансовия контрольор. 

Предвид изложеното предлагам да приемем решение за 

сключване на договор с „Информационно обслужване“ АД за 

изпълнение на посочените дейности съгласно приложение проект на 

договор. 

Колеги, с оглед, че се забелязаха някои непълноти в договора, 

предлагам да отложим за следващото заседание гласуването на 

проекта на договор, за да бъдат направени необходимите корекции. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

преминаваме към точка пета от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви с вх. № МИ-20-

8/21.02.2024 г. документ, изпратен до Централната избирателна 

комисия чрез Общинската избирателна комисия, наименуван 

„Оспорване на решения на ОИК – Столична“. Решението е № 1138-

МИ/19.02.2024 г. на ОИК – Столична. 

Става дума за решение на ОИК – Столична, с което е 

оставила без уважение сигнал, подаден от Радио и Телевизия 

„Истина и свобода“ с предмет: процедурата по избор на председател 

на Столичния общински съвет. 

В оспорването подробно са изложени мотиви, че решението 

на ОИК, с което е оставила без уважение сигнала, подаден от 

представител на Радио и Телевизия „Истина и свобода“ е 

неправилно и незаконосъобразно. Цитирани са съответните текстове 

от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 

както и от Правилника за организацията и дейността на Столичния 

общински съвет.  

Докладвам ви за запознаване и проект на решение с проектен 

номер 3834 по така постъпилото оспорване, с което да се запознаете 

и да го гласуваме на следващо заседание. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин 

Димитров, заповядайте в точка четвърта. (Реплики от господин 

Чаушев.) 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Господин Чаушев, нека да свърша 

доклада. 

Колеги, връщам на доклад вх. № ЦИК-07-25-1/19.02.2024 г. 

От нас се иска да попълним таблицата с данните за България, за да 

могат те да я разпространят и така да се уточнят сроковете, в които 

ще се обменят файлове с всяка една от страните. 
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В първото поле записът ще бъде: „избирателите се вписват по 

избирателни списъци, изготвени по адресна регистрация“. 

Във второто поле – тук отговорът на въпроса е „отваря или 

кога започва регистрацията“, тоест тя е постоянна. 

В полето „затваря“ бях записал 26-и, но може би е добре да се 

запише 27-и. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин 

Димитров, извинявайте, че Ви прекъсвам. 

В „Раздел I – Регистрация на гласоподавателите“, ще впишем 

текста, който току-що предложихте, като се обединят двете колонки. 

В колоните „предаване на данни“ предлагам да впишем 

датите съобразно хронограмата на Централната избирателна 

комисия, и в колоната „Регистрация на кандидатите“ моля за Вашето 

предложение. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Не по-късно от 32 дни преди 

изборния ден, което е текстът от Кодекса, тоест 7 май. Предаването 

на данните би трябвало да бъде в съответствие с хронограмата. 

Отварянето и затварянето на деня за изборите – кога започва 

гласуването: в 7,00 ч. и приключва в 20,00 ч. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Друго изисква ли се 

да попълним? 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Не, тях ги интересуват сроковете, 

за да ги разпратят. За криптирането, тъй като няма да са големи 

файловете, е достатъчен и един ден. Вече разговарях.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Има ли други предложения? (Шум.) 

Колеги, господин Димитров изчете текста, който ще бъде 

вписан в таблицата. (Реплика.) Няма да пише „по всяко време“. Той 

с това започна. 

Има ли други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 
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Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева); против – няма. 

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия и насрочвам 

следващото за вторник, 27 февруари 2024 г., от 10,30 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в 16,00 ч.) 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 

 

 

 

 


